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Protokół  posiedzenia Komisji Zdrowia, Polityki 
Społecznej i Rynku Pracy  

 
Nr  2 /2006  w dniu 17 grudnia 2006r. 

 
 
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16:00 zakończono o godz. 17:50. 
 
  

Lp. Imię i nazwisko Podpis 

1. Irena Wojewódzka - Kucz 
- Przewodnicząca Komisji 

 
Obecna 

 2. 
  

Tomasz Bociański     
- Wiceprzewodniczący   Komisji 

 
Nieobecny 

 3. 
  

Sławomir Maciaszek    
          - Sekretarz Komisji 

 
Obecny 

4. 
 Marceli Marzyński  

Obecny 

5. Krzysztof Migasiewicz   
Obecny 

6. Wojciech Ćwik 
 Obecny 

7. Michał Piechocki   
Obecny 

8. Tomasz Kranc  
Obecny 

 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 

1. Barbara Górna /Kierownik Wydziału Spraw Obywatelskich i Zdrowia/ 

2. Danuta Królczyk /Skarbnik Powiatu/  

 

1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 
 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum 

2. Opiniowanie materiałów na IV sesję Rady Powiatu 

3. Omówienie projektu budżetu na rok 2007 

4. Zakończenie posiedzenia Komisji.  
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2.  OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 
 
Nie odnotowano.  
 
3.SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI  
 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum 
Posiedzeniu przewodniczyła Irena Wojewódzka-Kucz /przewodnicząca Komisji/. Podczas 

posiedzenia obecnych było 7 członków komisji /nieobecny 1 radny – Tomasz Bociański/. 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.    

 

2. Zaopiniowanie materiałów na kolejną sesję Rady Powiatu Wągrowieckiego 

• Podjęcie uchwały w sprawie określenia liczby przedstawicieli Powiatu 
Wągrowieckiego w Radzie Społecznej przy Zespole Opieki Zdrowotnej                      
w Wągrowcu.  

 
Rada Społeczna ZOZ jest ciałem inicjującym i doradczym. Barbara Górna 
kierownik Wydziału Spraw Obywatelskich i Zdrowia przedstawi ła, że                 
w skład Rady Społecznej wchodzi 12 przedstawicieli Powiatu 
Wągrowieckiego: 

ü 4 radnych Powiatu Wągrowieckiego,  
2 radnych – członków  Komisji Zdrowia Polityki społecznej i Rynku Pracy  
2 radnych – członków Zarządu Powiatu  

ü po 1 reprezentancie, z każdej gminy wchodzącej w skład 
Powiatu (6 gmin), 

ü  2 reprezentantów miasta Wągrowca  
Imiennie członków Rady społecznej poznamy w styczniu 2007r. Powołanie 
tej Rady nastąpi w marcu 2007r.  Nie było zastrzeżeń członków komisji do 
projektu uchwały.     

 
• Zaopiniowanie  uchwały w sprawie przyjęcia „Regulaminu przyznawania dodatku 

mieszkaniowego w 2007 roku” nauczycielom szkół i placówek oświatowych 
prowadzonych przez powiat wągrowiecki. 

 
Starosta Wągrowiecki poinformował, że w projekcie nie ma zmian, ale 
uchwała wymaga corocznej aktualizacji. Nie było zastrzeżeń członków 
komisji do projektu uchwały.     

 
• Zaopiniowanie  projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Regulaminu przyznawania 

nauczycielom szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez powiat 
wągrowiecki dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, wynagrodzenia za 
godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw na rok 2007. 

 
Starosta Wągrowiecki poinformował, że w projekt zmienia wysokość: 
- dodatku motywacyjnego  
(1% wzrost z 3% na 4%), 
- dodatku za wychowawstwo   
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(poprzednia stawka: 80zł – propozycja związków zawodowych: 120zł                 
– wynegocjowano i przyjęto w projekcie uchwały: 100zł), 
- dodatek funkcyjny  
(dodatek uwarunkowany od liczby uczniów zdrowych i 
niepełnosprawnych). 
 
Nie było zastrzeżeń członków komisji do projektu uchwa ły.     
   
 

• Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany nr XVII/76/2004 RPW z dnia 
30 marca 2004 roku w sprawie ustalenia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego 
Powiatu Wągrowieckiego na lata 2004 – 2009.  

 
Starosta Wągrowiecki przedstawił zmiany w WPI i ich przyczyny: 
 
- przebudowa drogi Wapno – Damasławek  
/przesunięcie realizacji na lata 2007-2008/, 
- przebudowa drogi w Wapnie 
/odbył się I przetarg jednak spłynęła tylko jedna oferta na kwotę = 3,2mln , 
a nakłady finansowe założone przez powiat wynosiły = 2,415mln  
– dlatego planuję się przeprowadzenie II przetargu/,  
- przebudowa drogi Antoniewo – Skoki  
/przesunięcie realizacji na lata 2007-2008/, 
- przebudowa ul.Składowej w Gołańczy, 
- przebudowa ul.Bartodziejskiej  w Wągrowcu 
 /przesunięcie realizacji na lata  2007- 2008 – składanie wniosków o środki 
zewnętrzne w przyszłym roku/, 
- pojedyncze zadania – zostają bez zmian, jednak będą wskazywane przez 
Zarząd.  
 
Nie było zastrzeżeń członków komisji do projektu uchwa ły.   

 

 

3. Omówienie projektu budżetu na rok 2007   

 

Danuta Królczyk Skarbnik Powiatu przedstawiła sposób pracy nad budową projektu 
budżetu powiatu w oparciu o uchwa łę Rady Powiatu tego dotyczącą. Pani Skarbnik 
poinformowała, że opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej dotycząca projektu 
budżetu na 2007 rok jest pozytywna. Jednak RIO zakwestionowało w projekcie 
budżetu (wniosło zastrzeżenie) wydatek Dofinansowanie akcji profilaktycznych dla 
mieszkańców powiatu – badania w zakresie chorób krążenia – 10.000zł (Dział 85195 
– Pozostała działalność- promocja zdrowia) zaplanowany na 2007 rok. Wskazała, że 
Powiat może finansować jedynie prelekcje, spotkania lub dowóz na tego rodzaju 
działania, ale nie może badać. Propozycja wykorzystania tej kwoty nastąpi w formie 
autokorekty. Pani Barbara Górna proponuję wydać informator medyczny. Podobny 
informator był już wydany w 2003 roku (nakład - 13 tys. egzemplarzy - koszt wynosił 
=10.500zł) i jest wykorzystywany do dziś przez mieszkańców Powiatu. Jego nakład 
nie był wystarczający, więc jego wznowienie z zaktualizowanymi danymi dotyczącymi 
wykazu lekarzy specjalistów oraz godzin ich przyjmowania by łoby zasadne.  
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Opracowanie i wydanie informatora to, wed ług kierownika Wydziału Spraw 
Obywatelskich i Zdrowia, wydatek około 13.900zł.   
Radny M.Marzyński zauważył, że z roku na rok nakłady dotyczące promocji zdrowia  
w powiecie spadają i że istnieje realna potrzeba przygotowania tego typu publikacji. 
Przy wydaniu tej publikacji  można by wydrukować plakaty informacyjne do każdej 
przychodni i dobrze przygotować kolportaż, by informator dotarł do każdej rodziny. 
Radny Ćwik zaproponował, żeby informatory rozpropagować przy pomocy sołtysów   
z poszczególnych gmin, a Starosta Wągrowiecki zaproponował by te informacje               
o lekarzach specjalistach dodatkowo przedstawić w „Kurierze Powiatowym” 
wydawanym przez Powiat. Następnie  zapytał ile środków trzeba by było 
przeznaczyć na realizację zaplanowanych działań – wydatków umiejscowionych w 
tym rozdziale. Pani B.Górna odpowiedziała, że na wydanie informatora byłaby 
potrzebna kwota – jak wspomniała wcześniej - około 14.000zł, ale jeśli otrzymałaby 
dodatkowe środki na pewno zostałyby  odpowiednio zagospodarowane na wydatki 
dotyczące promocji zdrowia, np.: zwiększeniem nakładu informatora.   
Komisja wspólnie zdecydowała, aby skierować  wniosek  do Zarządu o zwiększenie 
budżetu w dziale 85195 Pozostała działalność – promocja zdrowia o kwotę 10.000zł 
z przeznaczeniem na wydanie  informatora medycznego. 
Godz. 16.40 obrady opuszcza B.Górna.  
  
 
Radny M.Marzyński zapytał o wydatek Organizacji  przewozy zwłok osób zmarłych 
lub zabitych w miejscach publicznych -  1.500zł dotyczy terenu UE (Dział 85195 – 
Pozostała działalność- promocja zdrowia). Pani Skarbnik odpowiedziała, że to 
wydatek dotyczący przewozu zwłok tylko na terenie powiatu.   
  
Pani Skarbnik na życzenie radnych określiła  wzrosty i spadki w budżetach 
poszczególnych szkół, przedstawiła formę finansowania „Szkoleniowca”  (środki 
finansowania pochodzą z ministerstwa). 
Radny  Marzyński zwrócił  uwagę na wydatki na utrzymanie telefonów komórkowych 
poszczególnych dyrektorów placówek oświatowych – szczególnie wysokie w ZSP1 
oraz wydatki na ogrzewanie. W odpowiedzi p. Skarbnik powiedziała, że komórki to 
sprawa indywidualna każdego dyrektora i jego trybu dzia łania, a koszty  ogrzewania 
są szczególnie duże w LO I Wągrowiec oraz w  ZSP Gołańcz, gdzie jedynym 
źródłem ogrzewania  jest olej. Koszty oleju rosną, dlatego utrzymanie ciepła w tych 
jednostkach tak dużo kosztuje.  
  
Radny Migasiewicz zapytał o wzrost kosztów  zakupu energii dla Specjalnego 
Ośrodka Szkolno -  Wychowawczego. Pani Skarbnik stwierdziła, że jest wzrost 
zakupów, ale wynika on z innego sposobu zapisu w paragrafach projektu bud żetu. 
  
Radny Marzyński zapytał o założenia w funkcjonowaniu Domu Dziecka planowanego 
w budżecie 2007roku i co się stanie ze środkami finansowymi jeśli dom nie 
powstanie. Starosta odpowiedział, że planuję się otwarcie placówki od 1 września. 
Nie można przenosić dzieci w ciągu roku z innych domów dziecka, gdzie są już 
ulokowane, dlatego należałoby najpierw ulokować w pogotowiu opiekuńczym, a 
dopiero potem  przenieść do powstałego Domu. Budżet tej placówki opracowany jest 
do utrzymania 32 dzieci od 1 września 2007r. Jeśli nie będzie możliwe otwarcie 
Domu Dziecka środki na ten cel zostaną przeniesione na inne cele lub  
przeznaczone na utrzymanie dzieci  w innych domach dziecka.  
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Radna Irena Wojewódzka – Kucz zapytała o budżet  Szkoły Specjalnej 
Przysposabiającej do Pracy (Dział 80144) – dokształcanie nauczycieli. Pani Skarbnik 
odpowiedziała, że warto mieć taką placówkę jest bowiem na nią wysoka subwencja, 
a przepisy mówią, że 1% wynagrodzenia musi być zagwarantowane na 
dokształcanie nauczycieli.  
Marceli Marzyński zapytał o składki na ubezpieczenie zdrowotne założone                      
w budżecie. Składki te – tak wyjaśnił Skarbnik - idą na osoby bezrobotne 
zarejestrowane w Urzędzie Pracy oraz na wychowanków Ośrodka Szkolno – 
Wychowawczego  w Antoniewie.  

 
4. Zakończenie posiedzenia Komisji  

Zakończenie posiedzenia nastąpiło o godzinie 17.50.   
 

 
 
5. ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI 
 
   5.1 Zapytania 
   
Zapytania odnotowano w Sprawozdaniu z przebiegu dyskusji.  
 
    5.2 Opinie 
 
Przedmiotowe projekty uchwał zostały zaopiniowane pozytywnie – członkowie 
komisji nie wnieśili do nich żadnych zastrzeżeń. 
 

5.3 Stanowiska 
 

Nie odnotowano.  

  
5.4  Wnioski 

 

Komisja podjęła 1 wniosek do Zarządu: 

Komisja wnioskuje o zwiększenie budżetu w dziale 85195 Pozostała działalność 
– promocja zdrowia o kwotę 10.000zł z przeznaczeniem na wydanie informatora 
medycznego. 
 

 

 
            Protokołował:                              Przewodniczący Komisji : 

 

__________________________    ____________________________ 

     /Sławomir Maciaszek/                                                                      / Irena Wojewódzka-Kucz/  

 

 


